



# Certificate

The following products:

**DUPLEX**  
**ELO-RAYEX**  
**TV-RAYEX**  
**MINI-RAYONEX**  
**E-SMOG-RAYONATOR**  
**HF-RAYONATOR**

of the company RAYONEX Schwingungstechnik GmbH  
Sauerland-Pyramiden 1  
57368 Lennestadt  
GERMANY

were accurately examined in our institute regarding safety and efficacy.

We herewith confirm that the above listed products fulfill the highest demands related to electric safety and that no risks like emission of radiation or any other risks exist. The detailed results of our examination are listed below product by product:

## DUPLEX

The frequency spectra used in the DUPLEX devices reduce strains evoked by geopathy, underground watercourses, dislocations, Curry-nets, Hartman-grids and Benker-grids. The efficacy radius could be determined as following:

DUPLEX small: 4 m radius  
DUPLEX middle: 8 m radius  
DUPLEX big: 16 m radius

## TV-RAYEX

This device has only one (1) frequency value: 99,5.

We found out that this is not sufficient for a reduction of electro smog and consequently we can only partially recommend this device.

## ELO-RAYEX

In the ELO-RAYEX the six (6) most important basic frequency values are installed, able to reduce in particular electro smog in a close radius around humans (2 m radius).

## MINI-RAYONEX

In the MINI-RAYONEX the most important basic frequency value (12,5) for the stimulation of the energy household of humans is installed. As each strain of the human organism needs energy, the MINI-RAYONEX can be used in a very various way. We could determine an efficacy radius of 2,5 meters with the appropriate measuring technique.

## E-SMOG-RAYONATOR

The E-Smog-Rayonator contains, as the ELO-RAYEX does, the six (6) most important basic frequency values referring to electro smog. Contrary to the ELO-RAYEX, the E-SMOG-RAYONATOR delivers its frequencies via a connected DUPLEX. The efficacy radius we measured corresponds with the DUPLEX itself.

## HF-RAYONATOR

The HF-RAYONATOR minimizes, by totally 10 important basic frequency values, the damaging influences (like electro smog etc.) in the human organism by impulse modulation. The efficacy spectra in the HF-RAYONATOR correspond with the spectra we measured in the DUPLEX.



Head of Institute

Wolfgang Sievers, 04.06.2012



## 證書

以下產品：

**DUPLEX**  
電磁防護尺  
電視防護尺  
迷你能  
電磁輻射調和器

來自瑞歐內克斯振動技術有限公司  
索爾蘭金字塔1號  
57368 倫納斯塔特市  
德國

其安全性及功效性已經過我們研究所精確的檢測

我們在此確認，上述產品符合與電器安全相關的最高要求，不存在如輻射或任何其他風險。我們檢測的詳細結果依照產品逐項列出如下：

### DUPLEX

DUPLEX裝置中所使用的頻譜可減少由地病、地下水道、錯位、科利網、哈特曼網格和班克網格所引起的勞損。其有效半徑可確定如下：

DUPLEX 小型：4公尺半徑  
DUPLEX 中型：8公尺半徑  
DUPLEX 大型：16公尺半徑

### 電視防護尺

此裝置只有一（1）個頻率值：99.5。

我們發現若要減少電磁輻射這是不夠的，因此，我們只能部分推薦這個裝置。

### 電磁防護尺

電磁防護尺中安裝了六（6）個最重要的基本頻率值，特別能夠減少人體周圍附近（2公尺半徑）的電磁輻射。

### 迷你能

迷你能中安裝了用於刺激人類居家能量最重要的基本頻率值（12.5）。由於人類生物體的每種勞損都需要能量，因此迷你能可以使用於非常多的方式。我們可以用適當的測量技術確定其2.5公尺的功效半徑。

### 電磁輻射調和器

如同電磁防護尺，電磁輻射調和器包含六（6）個與電磁輻射相關最重要的基本頻率值。與電磁防護尺不同的是，電磁輻射調和器通過連接的DUPLEX裝置發射頻率。我們測量到的功效半徑與DUPLEX裝置本身一樣。

### 高頻調和器

高頻調和器中共有10個重要的基本頻率值，將脈衝輻射對人類生物體的有害影響（如電磁輻射等）降至最低。高頻調和器的功效範圍與我們在DUPLEX裝置中測量到的範圍一樣。



研究所所長

沃夫岡·希瓦士(Wolfgang Sievers), 04.06.2012